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Protokół z zebrania wiejskiego sołectwa Gryźliny 

 

Zebranie wiejskie odbyło się w dniu 15 marca 2023 r., o godz. 1830, w lokalu świetlicy wiejskiej  

w Gryźlinach. 

 

Na ogólną liczbę 161 mieszkańców sołectwa, w zebraniu udział wzięło 19 osób, a więc więcej niż 

1/10 stałych mieszkańców. Zebranie odbywało się w I terminie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

      1)   Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie - Tomasz Waruszewski, 

      2)  Radna –Edyta Gorzka 

3)  Sołtys – Krzysztof Słowik,   

4) Pracownik Urzędu Gminy- Kierownik Referatu Rozwoju i Drogownictwa Marcin Buliński 

5) Pracownik Urzędu Gminy – Marta Bartkowska, 

Porządek zebrania: 

 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2022 rok.  

3. Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4. Wnioski i zapytania.  

5. Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania: 

Ad. 1. 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Pan Krzysztof Słowik. Przywitał zebranych i stwierdził 

ważność zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku 

zebrania. Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. Porządek został podjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 2. 

Sołtys wsi Pan Krzysztof Słowik przedstawił sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej  

za 2022 r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. Złożył podziękowania radzie sołeckiej, 

KGW ,,Zgryźliwe Babki’’ oraz wszystkim mieszkańcom Gryźlin za wsparcie i pracę na rzecz 

sołectwa.                 .  

 

Głos zabrał Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie Tomasz Waruszewski. Przywitał mieszkańców 

wsi i podziękował za obecność.  Podziękował i pogratulował Panu Sołtysowi za sprawozdanie oraz 

aktywną działalność na rzecz wsi. 

 

Informacje ogólne przekazane przez Wójta: 

1. Obowiązek zgłaszania szamb – zgłaszać się do p. Aliny Ławickiej, druki były rozdawane na 

zebraniu. 

2. Do 24 marca 2023 r. można składać wnioski o odbiór odpadów z produkcji rolniczej. 
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3. Został ogłoszony konkurs przez Marszała Województwa pod nazwą „Eko sołectwo”. Sołtysi 

przekażą informacje mieszkańcom. 

4. Informacje dotyczące zagrożeń: wojną, pandemią COVID-19 w wariancie „kraken”, ptasia 

grypa, afrykański pomór świń, zagrożenia spowodowane zmianami klimatycznymi.  

5. Zaprosił mieszkańców na otwarcie Hali Targowej w Bratianie, które odbędzie się 18 marca 

2023 r.   

6.  Informacje dotyczące miejscowości Gryźlin:                    . 

        ●  Skierował słowa pochwały i uznania za wielkie zaangażowanie mieszkańców w działalność 

społeczną, 

       ● Poinformował o planie budowy drogi Gryźliny –Lekarty o długości ok. 3 km.  

             W tym roku   powstanie dokumentacja techniczna. 

        ● Poinformował o planie budowy Biedronki w sąsiedniej miejscowości Jamielnik.     

               

   Ad. 4 

      ● Mieszkaniec zwrócił uwagę na zły stan techniczny drogi Gryźliny –Lekarty. 

Odp.: Odpowiedzi udzielił Pracownik Urzędu Gminy- Kierownik Referatu Rozwoju i Drogownictwa  

Marcin Buliński- Gmina przygotowała się do doraźnej naprawy omawianego odcinka, 

wyłoniła podmioty, które zaopatrzone są w odpowiedni ciężki sprzęt do naprawy i profilowania dróg. 

Czekamy na odpowiednie warunki pogodowe aby bezzwłocznie ruszyć z naprawą.  . 

  ● Kierownik Referatu Rozwoju i Drogownictwa Marcin Buliński- poruszył również temat 

kilkakrotnie zgłoszonego przez mieszkańców Gryźlin problemu, nagminnego parkowania 

samochodu przez jednego z mieszkańców.  Według licznych opinii mieszkańców, zaparkowany 

samochód na poboczu drogi przy prywatnej posesji właściciela auta, stwarza zagrożenie drogowe  

i proszą o znaki uniemożliwiające postój. Gmina nie ma możliwości samowolnego postawienia 

oznakowania, musi otrzymać stosowne pozwolenie. Musimy opracować i przedstawić projekt 

organizacji ruchu. W tym miejscu wywiązała się dyskusja, w której ustalono, iż najkorzystniej będzie 

opracować projekt organizacji ruchu, w którym zostanie naniesione obustronny zakaz postoju  

na odcinku od posesji Pana Sołtysa w kierunku jeziora do drogi gruntowej. 

Mieszkańcy jednogłośnie zaakceptowali propozycję.                  .    

 

 ● Czy wiadomo, który wariant wybrano na budowę S5.         . 

   Odp.: Na chwilę obecną nie ma nowych informacji.  Teraz cały rok będą trwały analizy, 

    biorące pod uwagę różne kryteria , min. koszty, inwazyjność w środowisko, społeczne oraz  

    techniczne.  Gmina również złożyła swoje uwagi - przede wszystkim o dodatkowy węzeł oraz  

    o brakujące drogi serwisowe. Prawdopodobnie decyzja zostanie podjęta w II kwartale 2024 r.   

   ● Mieszkaniec poruszył temat słabej jakości internetu w Gryźlinach. 

  Odp.: Wójt odpowiedział, iż teraz realizowany jest program rządowy przyłączy  

do szerokopasmowego internetu, w którym nie uwzględniono Gryźlin. My jako Gmina nie jesteśmy 

inwestorami i nie mamy żadnego wpływu gdzie uwzględniono podłączenia. Na jesieni ruszy nowy 

program, z którego wynika, iż prawdopodobnie do światłowodu będą podłączane całe miejscowości. 

   ● Zapytano co z budową nowej świetlicy?             .. 

Na chwilę obecną posiadamy projekt na budowę świetlicy. W ubiegłym roku staraliśmy się pozyskać 

środki na budowę z programu Polski Ład, wnioskowaliśmy o dofinansowanie, niestety projekt nasz 

odrzucono. Czekamy na kolejne projekty z Polskiego Ładu oraz inne środki unijne, które umożliwią 

nam dalsze staranie o pozyskanie środków w celu budowy nowej świetlicy wiejskiej. 
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● Członek Ochotniczej Straży Pożarnej, poinformował o złym stanie remizy OSP. 

 Odp.: Przyjrzymy się sprawie, jeżeli rzeczywiście jest źle to podejmiemy działania, aby znaleźć 

środki na niezbędne naprawy obiektu. 

●   Jeden z rolników, opowiedział, iż na odcinku Gryźliny – Chrośle, znajduje się przepust, który 

wraz z upływem czasu został zamulony i nie spełnia swojej funkcji. Zaproponował wspólne działa-

nie. 

Odp. Wójt odnotował prośbę i zapewnił, iż Gmina zajmie się problemem. 

 

Ad.5. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Sołtys zamknął zebranie wiejskie sołectwa  

Gryźliny. 

 

Protokołowała                                                                                                 Sołtys wsi 

Marta Bartkowska                                                               Krzysztof Słowik 


